
 

 

Referat til skolebestyrelsesmøde mandag d. 10.10.2022 kl. 17.00 – 19.00 

Sted: Højvangskolen 

Deltagere:  Carina Faaborg, Rasmus Lahn Pihlkjær, Jesper Prins, Thomas Uth, Ivan Børsting, Anna 
Crawford, Anne Thidemann, Daniel Storsveen, Trine Dahl, Dan Andersen, Ivan Børsting, 
elevrepræsentanter; Theo og Hanna og Lise Juul Agerholm 

Afbud: Kirsten Aa (skolefrivillig), 

Referent: Lise Juul Agerholm 

1. Nyt fra formanden 
Velkommen til nye elevarbejderrepræsentanter.  
Formanden er nysgerrig på Motionsdagen og sukkerpolitikken på Højvangskolen. 
 
 
2. Nyt fra elevrådet 
Toiletforholdene på skolen er for dårlige 
Ønske om tilladelse til at gå i REMA 
Kold vand fra en vandfontæne 
 
3. Nyt fra ledelsen 
Skolen har afholdt en vellykket skolefest 

 
 
4. Nyt fra medarbejderne  
Det er et ønske fra medarbejderne om, at der kommer retningslinjer omkring REMA-forbud 
 
5. Nyt fra de skolefrivillige 
Ingen repræsentant fra de skolefrivillige. 
 
6. Nyt fra foreningsrepræsentant 
SIFen har fået nyt nøglesystem 
 
7. Skolens mobilpolitik – oplæg og diskussion 
Ivan fremlægger spørgeskemaundersøgelse blandt medarbejdere 
Theo og Hanna fremlægger spørgeskemaundersøgelse blandt eleverne 
Skolebestyrelsen drøfter besvarelserne. 
Skolebestyrelsen ønsker tydelige retningslinjer omkring brugen af mobilen i skoletiden. 
På baggrund af drøftelser i skolebestyrelsen samt spørgeskemaundersøgelse udarbejder skolen et 
udkast til mobilpolitikken. Dette udkast drøftes til næste skolebestyrelsesmøde 

 
8. Godkendelse af referat 

 
Næste møde d. 23.11.22 kl. 17.30-19.30 



 
Punkter: 
- Mobilpolitikken 
- REMA-forbud 


